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Tisztelt Pénzügyi-Ügyrendi Bizottság!

1 ., Brenner Judit zenepedagógus, zenei mentor a Thália Művészeti Egyesület elnöke és művészeti 
vezetője kéréssel fordult az önkormányzathoz, hogy aló éve működő művészeti csoportjuknak, 
erkölcsi és anyagi támogatást kérjen.
Művészeti csoportjuk 2009-ben azzal az elhatározással jött létre, hogy a zenés színház iránt 
fogékony fiataloknak lehetőséget biztosítsanak képzésük által a fejlődésre. Nagy figyelmet 
fordítanak azóta is a különböző művészeti műfajok sajátosságainak megismertetésére, az 
önkifejezés eszköztárának gazdagítására, az érzelmi intelligencia fejlesztésére. Oktatásukban 
egységes egészként komplex tudásra alapozott ének — tánc — színészi játék kiművelését tűzték ki 
célul és feladatul.

2009 óta számos előadást hoztak létre Vác városában és vonzáskörzetében egyaránt.
Növendékeik negyedévente új produkcióval lépnek fel. Ilyen például hagyományosan az adventi 
időszak ünnepi műsora, tavaszi szóló koncertjeik, és a júniusi gálaműsoruk, illetve a Váci Világi 
Vigalom keretén belül létrejövő előadásuk.
Ezeken az előadásaikon igyekeznek városunk tehetséges növendékeinek is lehetőséget biztosítani 
a megmutatkozásra. Nyári művészeti táboruk a szünidő alatt nyújt tartalmas programot.

Vác városában kiemelkedő művészeti tevékenységet folytatnak. A saját rendezésű előadásaik 
mellett, kiemelhető a 2023. április 15-i Orff: Carmina Burana nagyszabású előadása, mely a Petőfi 
emlékév keretében jött létre. Az előadáson a Thália Művészeti Egyesület növendékei is felléptek a 
gyermekkarban.

A tavalyi 15 éves jubileumi évükben sem, illetve 2019 óta sajnos nem kaptak támogatást, ezért az 
idei évadukban szeretnék, ha ez megvalósulhatna. Szeretnék továbbra is azt a munkát folytatni, ami 
eddig is jellemezte őket. Ehhez a munkához szeretnék kérni az Ön, Önök tiszteletteljes 
támogatását. Az egyesület jórészt önerőből próbál működni, de ezt már egyre nehezebben teszik 
meg. Mivel a szülőkre nem tudnak további terheket róni, ezért kérnék, hogy amennyiben lehetséges 
támogassák munkájukat.

A Thália Művészeti Egyesület 400.000 Ft támogatást szeretne kérni, de ha ennyi nem lehetséges, 
természetesen minden támogatásnak rendkívül örülnek.

2 ., Váci Férfi Kézilabdázásért Alapítvány támogatási kérelemmel fordult az önkormányzathoz.

A 2024/2025-ös TAO évben Sportfejlesztési Programjukban pályáztak Utánpótlás 
sportfelszerelések jogcímre, és kaptak is keretet, de jóval kevesebbet, mint azt a programban kérték. 
Szeretnék, ha valamennyi utánpótlás korú játékosuk megfelelő minőségű és mennyiségű 
felszereléssel rendelkezne. Egyesületükben a növekvő számú fiatal játékosok felszerelésére 
(sportruházat, labdák és wax) kívánják fordítani a támogatást.
Ezért tisztelettel kérik a város vezetését, hogy lehetőségükhöz mérten ezen céljukat anyagilag 
segítsék egyszeri 3.000.000 forint összegű támogatással. A kért összeg magasabb, mint a 
rendelkezésre álló keret.

3 ., Dr. Valánszki István és Földi Zsófia támogatási kérelemmel fordult az önkormányzathoz.

Örömmel értesítik a hivatalt a Landscape Fórum nemzetközi hallgatói ötlet pályázat eredményéről. 
Színvonalas pályamunkák érkeztek be, a díjazottak között Váci projekt is szerepel.
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A nemzetközi hallgatói ötlet pályázat díjátadó eseménye 2025. június 17-én, 17 órakor lesz a Budai 
Campuson. A díjátadó a februári egyeztetésen ismertetett 4 napos Landscape Fórum program 
keretében kerül megrendezésre.

A Fórum kiemelt programjai:
- 2025. június 17. 17:00, Landscape Fórum nemzetközi hallgatói ötlet pályázat eredményhirdetése
- 2025. június 18. 14:30-16:30, Demokratikus Tájalakítás Nemzetközi Műhelytalálkozó
- 2025. június 21. 9:00-13:00, Landscape Fórum műhelyeredmények ismertetése, záró esemény

Az eseményt az ECLAS (Európai Táj építész Iskolák Szövetsége), a European Landscape 
Convention, a New European Bauhuas, a Magyar Tájépítész Szövetség és a 
Kultúraktív Alapítvány támogatásában szervezik, de további szponzorokat keresnek.

Nagyra értékelnék, ha lenne nyitottság az Önkormányzat részéről a nemzetközi hallgatói verseny 
győzteseinek díjazásának támogatása kánt (különösen úgy, hogy több díjazott pályamunka is váci 
helyszínt dolgoz fel). A díjak fix összegek az eddigi évek és a külföldi szervező (LeNotre Intézet) 
kérése alapján a következők szerint: 1 díj: 1000 EUR; 2. díj: 800 EUR; 3 díj: ez már megvan; 
2*különdíj: 2*300 EUR. A díj támogatása esetében természetesen a díjátadón a díj átadásában is 
részt tud venni az Önkormányzat, városvezetés képviselője.

4 ., Bogár Imre, a Hortus M. Singers művészeti vezetője kérelemmel fordult az önkormányzathoz.

Idén ünnepük az együttes fennállásának 40. évfordulóját, amelyet egy ünnepi, karácsonyi 
hangfelvétellel, kiadvánnyal szeretnének megünnepelni, emlékezetessé tenni.

A stúdiófelvételek és a technikai utómunkák költségei kb. 450 000.-Ft, ezen összeghez kérnek 
támogatást.

5 ., Szathmáry Károly, a Dunakanyar Forte ALC elnöke kérelemmel fordult az önkormányzathoz. 
A 2025. június 28-án, a Madách Imre Művelődési Központban megrendezésre kerülő rendezvényük 
megvalósításához, a BARTFAY KUPA díjazásának támogatásához kér 150 OOO.-Ft-ot.

6 ., Vida Otília, az Utcai Csellengők Állatvédelmi Egyesület elnöke kérelemmel fordult az 
önkormányzathoz. 300 000,-Ft támogatást kér, melyet a városban élő kóbormacskák ivartalanítására, 
illetve a szociálisan rászoruló macskatulajdonosok macskáinak ivartalanítására szeretnének 
felhasználni.

7 ., Debre Norbert, a Dunakanyar Triatlon Sport Egyesület elnöke kérelemmel fordult az 
önkormányzathoz. Idén július végén szeretnék az egész csapatot 1 hét edzőtáborba vinni Fadd- 
Domboriba, hogy egy héten keresztül minőségi edzésekkel tudjanak készülni a triatlon bajnokságra. A 
tábor költségeihez szeretnének kérni 1 milHó forint támogatást, hogy biztosítani tudják azon gyerekek 
részére is a tábort, akiknek ez nehézséget okozna.

8 ., Dr. Fekete Károly, a Vác Város Evezős Club elnöke kérelemmel fordult az önkormányzathoz. Az 
egyesület stég lejárója igen rossz állapotban van, amin a tavalyi árvíz még sokat rontott. Próbálták 
megoldani a javítást, de nagyobb a baj vele, mint gondolták, így saját erőből nem tudják befejezni a 
munkákat. Ezért szeretnének kérni 1 200 OOO.-Ft-ot a munkák befejezéshez.

9 ., Nagy Gáborné, Nagy Viktória Emma, a Tánccal az Egészségért Tánc Sport Egyesület 
versenyzőjének édesanyja kérelemmel fordult az önkormányzathoz. Az athéni világbajnokság 
nevezési díjához való hozzájárulásként kér 50 OOO.-Ft-ot gyermeke részére.



További részletek a kérelemben találhatók.
Tájékoztatom a tisztelet Pénzügyi-Ügyrendi Bizottságot, hogy a Polgármesteri Titkárság - Váci 
egyesületek támogatása során jelenleg 1.650.000 Ft áll rendelkezésre, azonban az önkormányzat 
jelenlegi likviditási helyzetében ezek a kérelmek nem támogatandók, mert önként vállalt feladatok.

Kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy az előterjesztést tárgyalja meg.

Vác, 2025. június 2.

Gergely Bence s.k. 
titkárságvezető

Határozati javaslat I:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Thália Művészeti Egyesület részére....................................-Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Flatáridő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat II:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Váci Férfi Kézilabdázásért Alapítvány részére.....................-Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatási sora.

Flatáridő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat III:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Landscape Fórum nemzetközi hallgatói verseny győzteseinek díjazásának 
támogatására.......................................€ támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Határidő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat IV:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Hortus M. Singers részére...................................Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Határidő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester
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Határozati javaslat V:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Dunakanyar Forte ALC részére................................ Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Határidő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat VI:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy az Utcai Csellengők Állatvédelmi Egyesület részére ................................ Ft
támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Határidő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat VII:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Dunakanyar Triatlon Sport Egyesület részére................................ Ft támogatást
adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Flatáridő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat VIII:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy a Vác Város Evezős Club részére................................ Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Flatáridő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester

Határozati javaslat IX:

Vác Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő
testületnek, hogy Nagy Viktória Emma részére................................ Ft támogatást adjon.
Forrás: Polgármesteri Titkárság Váci Egyesületek támogatása sora.

Határidő: 2025. június 18-i KT ülés Felelős: polgármester
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Tisztelt Matkovich Ilona Polgármester Asszony!

Brenner Judit zenepedagógus, zenei mentor a Thália Művészeti Egyesület elnöke és 
művészeti vezetője, azzal a tiszteletteljes kéréssel fordulok Polgármester Asszonyhoz, és Vác 
Város Önkormányzatának testületéhez, hogy a 16 éve működő művészeti csoportunknak, 
erkölcsi és anyagi támogatást kérjek.

Művészeti csoportunk 2009-ben azzal az elhatározással jött létre, (melynek előzményeként 
2007 óta foglalkozom ilyen módon az erre fogékony növendékekkel) hogy a zenés színház 
iránt fogékony fiataloknak lehetőséget biztosítsunk képzésünk által a fejlődésre. Nagy 
figyelmet fordítunk azóta is a különböző művészeti műfajok sajátosságainak 
megismertetésére, az önkifejezés eszköztárának gazdagítására, az érzelmi intelligencia 
fejlesztésére. Oktatásunkban egységes egészként komplex tudásra alapozott ének - tánc - 
színészi játék kiművelését tűztük ki célul és feladatul.

Programunk célja az esztétikai érzékenységre, nyitottságra, fogékonyságra való nevelés, a 
kultúra, a nemzeti értékekre való nyitott, müveit személyiségek kinevelése, a közösséghez 
tartozás érzetének erősítése. Ehhez az elvünkhöz 2009 óta rendületlenül tartjuk magunkat.

Alakulásunk évében hosszú távú célkitűzéseket fogalmaztunk meg, hiszen a megfelelő 
képességek kifejlesztése több évet vesz igénybe.

Ahogy klasszikus zenészként a zeneiskolai nevelésben fontosnak tartom a tehetségek 
felkarolását és kiművelését, így a csoportunkban is ez a vezérelvem.

Zenepedagógusi pályám során több növendékem hivatásos zenésszé, vagy művésszé vált, 
akiknek több éves alapfokú zenei fejlesztésében igyekeztem a legtöbbet megmutatni ebből a 
világból.

Közülük a legkiemelkedőbbek:

Kristóf Szabina - énekművész

Galambos Dorina - jazz énekes

Kiss Domonkos Márk - színész

Szabó László - énekművész (jelenleg Berlinben él)

Simon Kinga - egyházzenész

Horváth Antal - egyházzenész

Bozi Péter - énekművész, kontratenor

Kovács Botond - fiatal zongorista, zeneszerző



Ezt az elvet követve, igyekeztem egy olyan világot kinyitni a fiatalok előtt a Thália Művészeti 
Egyesületben is, ahol komplex képzés keretén belül kapják meg a zenés színház segítsége 
által a fejlődés lehetőségét. A mellettem segítő kollegáim szakmai felkészültsége, 
természetesen fontos alapköve ennek az elhivatottságnak. Sokat köszönhetek Mézes Judit 
tánctanár, koreográfusunknak és Bálint Brigittának, aki a drámapedagógiai, illetve 
színészmesterség foglalkozásokat tartja, illetve korábbi színészmesterség oktatóinknak is.

2009 óta számos előadást hoztunk létre Vác városában és vonzáskörzetében egyaránt.

Növendékeink, negyedévente új produkcióval lépnek fel. Ilyen például hagyományosan az 
adventi időszak ünnepi műsora, tavaszi szóló koncertjeink, és a júniusi gálaműsorunk, illetve 
a Váci Világi Vigalom keretén belül létrejövő előadásunk.

Ezeken az előadásainkon igyekszem városunk tehetséges növendékeinek is lehetőséget 
biztosítani a megmutatkozásra. Nyári művészeti táborunk a szünidő alatt nyújt tartalmas 
programot.

Ifjúsági csoportunkból három volt növendékünk végzett a Váci Bartók - Pikéthy 
Zeneművészeti Szakgimnázium jazz ének szakán, egy növendékünk jelenleg is 
tanulmányokat folytat magánének szakon. Két növendékünk már végzett Az Operettszínház 
hároméves Színész II. besorolást adó képzésében, illetve egy növendékünk jelenleg 
másodéves hallgató.

Egy növendékünk 2025. februárban diplomázott, az Apor Vilmos Katolikus Főiskola 
óvodapedagógus szakán. Több növendékünk folytatja tanulmányait a budapesti Dózsa György 
Gimnázium és Táncművészeti Szakgimnázium dráma tagozatán, a budapesti Vörösmarty 
Mihály Gimnázium dráma tagozatán, illetve az Erzsébetvárosi Magyar - Angol Két 
Tanításinyelvű Általános Iskola és Művészeti Szakgimnázium színész- dráma szakán. Egy 
növendékünk 2 éves ösztöndíjban részesült külföldi tanulmányok folytatásához, melyet a 
2024-2025-ös tanévben kezdett meg Kanadában a Lester B. Pearson United World 
Collegében.

Kiemelkedő növendékeink név szerint:

Birkás Lili Nábelek Sára

Blaskó Emma Vízhányó Zina Lilla

Debreceni Edina

Grubits Blanka

Józsa Leona

Lakits Zsófia

Megyesi Enikő



Vác városában kiemelkedő művészeti tevékenységet folytatunk. A saját rendezésű 
előadásaink mellett, kiemelhető a 2023.április 15 - i Orff: Carmina Burana nagyszabású 
előadása, mely a Petőfi emlékév keretében jött létre. Az előadáson a Thália Művészeti 
Egyesület növendékei is felléptek a gyermekkarban.

Az egyesület 2022-ben létrehozott egy interaktív zenei beavató sorozatot Hangoló címmel, 
melyben az általános iskolás és középiskolás korosztályt szólítjuk meg. Ebben a sorozatban a 
zene sokszínűségét mutatjuk meg fiatal tehetségek és ismert előadóművészek által. A Hangoló 
c. előadássorozatban elismert előadóművészeink közül többek között Toldi Tamás, Varga 
Veronika, Kiss Endi, Heinci Mika előadóművész is a vendégünk volt, illetve előadásainkon 
közreműködtek és bemutatkoztak a Váci Bartók - Pikéthy Zeneművészeti Szakgimnázium és 
Zeneiskola, AMI növendékei.

Az egyesületünk lehetőségeihez mérten karitatív tevékenységgel is foglalkozik. Lehetővé 
tesszük a városban sérüléssel élő gyermekek, illetve fogyatékkal élő felnőttek kulturális 
müvelődédét azáltal, hogy rendezvényeinkre, elöadásinkra, térítésmentesen biztosítjuk a 
belépést. Ezzel a felajánlással egyesületünk hozzájárul a sérült és fogyatékkal élő emberek 
életének teljesebbé tételéhez a zene gyógyító ereje által.

A tavalyi 15 éves jubileumi évünkben sem, illetve 2019. óta sajnos nem kaptunk támogatást, 
ezért az idei évadunkban szeretnénk, ha ez megvalósulhatna. Szeretnénk továbbra is azt a 
munkát folytatni, ami eddig is jellemzett bennünket. Ehhez a munkához szeretnénk kérni az 
Ön, Önök tiszteletteljes támogatását. Az egyesület jórészt önerőből próbál működni, de ezt 
már egyre nehezebben tesszük meg. Mivel a szülőkre nem tudok további terheket róni, ezért 
kérnénk, hogy amennyiben lehetséges támogassák munkánkat. Nagy segítség lenne 
számunkra, ha tudnánk további fellépő ruhákat varrattatni, a tehetséges gyerekeket támogatni, 
a technikai hátteret biztosítani, hogy továbbra is színvonalas előadásokat tudjunk létrehozni, a 
művészeti táborunk kiadásait finanszírozni tudjuk. A támogatási kérelmet természetesen a 
Thália Művészeti Egyesülethez beérkezett árajánlatok alapján kalkuláltuk ki, amit szükség 
esetén csatolunk a kérelemhez. A Thália Művészeti Egyesület 400.000 Ft támogatást szeretne 
kérni, de, ha ennyi nem lehetséges, tennészetesen minden támogatásnak rendkívül örülünk.

Ehhez kérnénk az erkölcsi és anyagi támogatást, Matkovich Ilona Polgármester Asszonynál és 
Vác Város Önkormányzatának képviselő testületénél.

Közvetlen elérhetőségeim:

Thália Művészeti Egyesület

Képviselő: Brenner Judit - elnök, művészeti vezető

Telefon:

E-mai cím:

Számítunk nagyon az Ön, valamint Vác Város Önkormányzatának és Képviselőtestületének a 
segítségére!



Segítségüket előre is megköszönve:

Brenner Judit

MW WÍVÉSIEÜ EGYESÜLET 
4«hWát; taöJsMoi Józsaí u. 5'1

Adószám 18745327-1-13 
.^ak sz. 1742094-21138234

Adószám: 18745627-1-13

Bankszámlaszám: 11742094-21138234

Vác, 2025.április 15.



VÁCI FÉRFI KÉZILABDÁZÁSÉRT ALAPÍTVÁNY O^ c 3
2600 Vác, Dögre Alajos utca 4.
Tel.: ^36 70 773 5181
E-mail: vacikezi@gmail.com
www.vacikezi.hu

Mafkovich Ilona polgármester asszony
Inotay Gergely alpolgármester úr
Kiss Zsolt alpolgármester úr
Rozmaring Sándor alpolgármester úr

Tárgy: támogatási kérelem

Tisztelt Polgármester Asszony, Tisztelt Alpolgármester Urak!

A Váci Férfi Kézilabdázásért Alapítvány sportszervezet azzal a kéréssel fordul Önökhöz, 
hogy az előző évhez hasonlóan idén is támogatni szíveskedjenek sportszervezetüket.
A támogatási összeg tekintetében egyszeri 3.000.000 forintos összegű támogatást szeretnénk 
kérni, melyet az egyre növekvő számú utánpótlás korú játékosok felszerelésére (sportruházat, 
labdák és wax) szeretnénk fordítani.
A 2024/2025-ös TAO évben Sportfejlesztési Programunkban pályáztunk Utánpótlás - 
sportfelszerelések jogcímre, és kaptunk is keretet, de jóval kevesebbet, mint azt a programban 
kértük. Szeretnénk, ha valamennyi utánpótlás korú játékosunk megfelelő minőségű és 
mennyiségű felszereléssel rendelkezne, ezért tisztelettel kérjük a város vezetését, hogy 
lehetőségükhöz mérten ezen célunkat anyagilag támogatni szíveskedjenek!

Bízva pozitív elbírálásukban, tisztelettel:

Steidi Levente
Váci FKA kuratórium elnöke

Bognár László 
Váci FKA alapító

Vác, 2025. március 28.

Váci Férfi Kézilabdázásért 
Alapítvány

260C Vác. Degré Alajos u. 4. 
Nysz.: 13-01-0002568 

Adószám 19705360-2-13

Rosta Zoltán 
kuratóriumi tag



Sas Ferencné

Tárgy: 
Mellékletek:

FW: Landscape Fórum - Meghívó és Szponzorációs lehetőség 
20250415144956.pdf

From: Dr. Valánszki István < __________ ^"'-
Sent: Monday, April 14, 2025 4:23 PM
To: Morrypg György <herczeg.gyorgy@varoshaza.vac.hu>; Taskovics Andrea <foepitesz@varoshaza.vac.hu>: 

: Inotay Gergely Ábel <alpolgarmester2(S)varoshaza.vac.hu>; inotaygergely@gmail.com 
Cc: Dr. Földi Zsófia ^' '
Subject: Landscape Fórum - Meghívó és Szponzorációs lehetőség

Tisztelt Alpolgármester Úr! Kedves Gergő!
Tisztelt Főépítész Asszony! Kedves Andrea!
Tisztelt Környezetvédelmi Referens Úr! Kedves Gyuri!
Tisztelt Elnök Úr! Kedves Gyuri!

Örömmel értesítelek Titeket a Landscape Fórum nemzetközi hallgatói ötlet pályázat eredményéről. 
Színvonalas pályamunkák érkeztek be, a díjazottak között Váci projekt is szerepel. A pályamunkák az 
alábbi linkről érhetők el: https://bwsyncandshare.kit.edU/s/jcMaepb4t4525Ri

A nemzetközi hallgatói ötlet pályázat díjátadó eseménye 2025. június 17-én 17 órakor lesz a Budai 
Campuson. A díjátadó a februári egyeztetésen ismertetett 4 napos Landscape Fórum program 
keretében kerül megrendezésre (https://forum.ln-institute.org/).

A Fórum kiemelt programjai:

- 2025. június 17.17:00, Landscape Fórum nemzetközi hallgatói ötlet pályázat eredményhirdetése

- 2025. június 18. 14:30-16:30, Demokratikus Tájalakítás Nemzetközi Műhelytalálkozó

- 2025. június 21.9:00-13:00, Landscape Fórum műhelyeredmények ismertetése, záró esemény

Szeretettel várunk Titeket a programokon, a Landscape Fórum nemzetközi hallgatói ötlet pályázat 
eredményhirdetésén (június 17.), valamint a záró eseményen (június 21) való részvételetekre pedig 
feltétlenül számítunk!

Az eseményt az ECLAS (Európai Tájépítész Iskolák Szövetsége), a European Landscape 
Convention, a New European Bauhuas, a Magyar Tájépítész Szövetség és a
Kultúraktív Alapítvány támogatásában szervezzük, de további szponzorokat keresünk. Nagyra 
érté kelnén k, ha le n n e nyit ottság az Ö n ko rm á nyzat részé röl a nemzetközi h a Ugat ói ver se ny 
győzteseinek díjazásának támogatása iránt (különösen úgy, hogy több díjazott pályamunka is 
váci helyszínt dolgoz fel), A díjak fix összegek az eddigi évek és a külföldi szervező (LeNotre 
Intézet) kérése alapján a következők szerint: 1 díj: 1000 EUR; 2. díj: 800 EUR; 3 díj: ez már 
megvan; 2*különdíj: 2*300 EUR. A díj támogatása esetében természetesen a díjátadón a díj 
átadásában is részt tud venni az Önkormányzat, városvezetés képviselője.

Várjuk szíves visszajelzéseteket!
A Szervezőcsapat nevében köszönettel, 
Valánszki István és Földi Zsófia

Dr. Valánszki István, PhD

tanszékvezető egyetemi docens - Tájvédelmi és Tájrehabilitációs Tanszék
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Váci Polgármesteri Hivatal

2600 Vác

Március 15 tér 11.

Matkovich Ilona polgármester 

részére

Tisztelt Polgármester Asszony I

Együttesünk a Hortus M. Singers az idei évben elérte fennállásának 40. 
évfordulóját.

A jelentős jubileumot egy ünnepi, karácsonyi hangfelvétellel, kiadvánnyal 
szeretnénk megünnepelni, emlékezetessé tenni.

Tervünk szerint a kiadványon szereplő dalok részben saját kompozíciók, 
részben Bogányi Tibor tanárunkkal közösen készített feldolgozások lennének.

A stúdió Felvételek és technikai utómunkák költségei előzetes kalkuláció alapján 
450.000.- Ft összeget tesznek ki.

Az évfordulós kiadványunk költségeihez kérjük az Önkormányzat szíves 
támogatását.

Köszönettel és Üdvözlettel:

2025. 03. 27.

művészeti vezető



Dunakanyar Forte ALC
2600 Vác, Deákvan főút 34

18900307-1-13

TÁMOGATÁSI KÉRELEM

Tisztelt Polgármester Asszony, tisztelt Képviselő Testület,

A Dunakanyar Forte ALT elnökeként azzal a tiszteletteljes kéréssel fordulok Önhöz és Vác Város 
Önkormányzathoz, hogy egyesületünket a 2025. június 28-án, BÁRTAY KUPA néven rendezendő 
országos szektorlabda verseny megrendezésében támogatni szíveskedjenek!

Visszatekintés 2024-re

Egyesületünk a 2024-es esztendőben heti rendszerességgel rendezte játéknapjait a Madách Imre 
Művelődési Központban, amelynek eredményeképp újra versenyképes szektorlabda csapatot 
sikerült felállítanunk. A hagyományok tiszteletének jegyében nagysikerű kiállítást és találkozót 
szerveztünk júniusban - amiért ezúton is szeretnénk kifejezni köszönetünket a Városnak! Örömmel 
tájékoztatom, hogy egyesületünk újraindítja városunkban az utánpótlásnevelést, amely a Covid okán 
félbeszakadt, ennek első állomásaként még tavaly november 30-án, szintén a művelődési házban 
tartottunk versenyt, ezúttal kifejezetten csak gyermekek részére.

2025

Továbbra is minden hétfőn este nyílt játéknapot tartunk „a házban". Eközben első csapatunk 
megkezdte szereplését a Nemzeti Csapatbajnokságon, valamint játékosaink az egyéni versenyeken. 
Az év folyamán közel tíz országos megmérettetés vár játékosainkra a világbajnoki selejtezők keretein 
belül.

A 2025-cs versenyszezon azzal válik teljessé, hogy a Magyar Asztali Labdarúgó Szövetség 
versenynaptárának egyik állomása Vác lesz, 2025. június 28-án a művelődési házban. 2023-ban 
elhunyt társunk, korábbi vezetőnk, Bártfay Csaba emléke előtt tisztelegve, a család engedélyével és 
részvételével rendezzük meg a Bártfay Kupát, amelyre az ország több pontjáról, megközelítőleg 
félszáz versenyzőt várunk, kiegészülve a kolozsvári, marosvásárhelyi és Csíkszeredái csapatok 
játékosaival.

Költségvetési terv

2025-ös költségvetésünk jelenleg két fix, és több kérdéses tételből tevődik össze. Egyrészről a 
Nemzeti Együttműködési Alap egyszerűsített pályázatán elnyerhető 400 000 Forintra alapozunk, 
amelyen felül tagdíjakból nagyságrendileg 100 000 Forintra számítunk. Pályázunk továbbá a Tesco 
„Start a jövőért” kampányában is, amely pályázattal egy kiterjedt utánpótlásnevelő programot 
kívánunk elindítani, de itt kisebb nyerési eséllyel kalkulálunk, csak úgy, mint az azonos témában 
benyújtott Városi Civil Alap esetében. Az Adó 1%-okból szintén százezer Forint körüli összeget 
remélünk gyűjteni. Fentiek lefedik az egyesület működési költségeit, ideértve a banki költségeket, 
terembérleti díjakat, illetve a Magyar Asztali Labdarúgó Szövetség felé fizetendő díjakat, mint tagdíj, 
játékengedélyek, nevezési díjak. Amire már nemi marad elegendő forrásunk, azok a versenyekre

+36 70 381 1335 info@vacigombfoci.hu



Dunakanyar Forte ALC
2600 Vác, Deákvári főút 34

18900307-1-13

utazás költségei, valamint a Bártfay Kupa szervezési költségei. Az egyéni versenyeken való részvételt 
tekintjük legkevésbé fontosnak, egyéni ambícióink csak közös boldogulásunk után következnek, így 
ezeket önköltségi alapon tervezzük Ugyanígy önköltséggel kalkulálunk a sportruházat és 
sporteszközök beszerzésével kapcsolatban.

A csapatbajnokságon mindenképp részt kívánunk venni, hiszen ez a sportág legfőbb színtere 2025- 
ben a csapatbajnokság két nagyobb volumenű kiadást tartogat magában, két alkalommal utazik 
csapatunk úgy vidékre, hogy ott két napot kell eltöltsön. ezek Szeged és Sopron lesznek. Ezen 
hétvégékre az utazási költséget a NEA pályázat terhére meg tudjuk oldani.

Két saját rendezésű versenyünk, a Bártfay Kupa és az Utánpótlás Országos Bajnokság esetében 
díjazással, versenypályák szállításával (egyesületünk csak a szükséges versenypálya mennyiség 
töredékével rendelkezik, így ezeket Budapestről kölcsönözzük) és vendégeink ellátásának 
költségeivel kell kalkulálnunk.

Amiben segítséget kérünk, az a BÁRTFAY KUPA díjazásának támogatása. A szokásos 
serleg/érem/oklevél helyett Vác címerével ellátott ajándéktárgyakat szeretnénk átadni a 
győzteseknek, mint például vázák, tálak, porcelánok. A főverseny mellett-a szövetség szabályzóinak 
értelmében - díjazásban részesülnek az elsőosztály, másodosztály, harmadosztály, minősítés nélküli 
kategória, ifjúsági és serdülő kategória dobogósai Számukra szeretnénk díjakat kérni / vásárolni. 
Fentiek beszerzési ára számításaink szerint nagyságrendileg

150 000 Forint

,ezért azzal a kéréssel fordulunk Polgármester Asszonyhoz és a Képviselő Testülethez, hogy 
egyesületünket a 2025-ös esztendőben is támogatni szíveskedjenek! Fentieken kívül tisztelettel 
kérjük, hogy amennyiben erre lehetőség kínálkozik, a kis VÁC-könyvből kaphassunk harminc 
példányt, hogy a dobogósainkat és vendégeinket ezzel megajándékozhassuk!

Köszönettel:

Szathmáry Károly 
elnök

Vác, 2025. április 17.

+ 36 70 381 1335 infc@vacigombtoci.hu



Jelentkezés Civil Szervezetek számára

- Ivartalanítási akció hirdetésére -

Vác Város Önkormányzatának közreműködésével

Tisztelt Polgármester Asszony,

Tisztelt Jegyző Asszony,

Tisztelt Alpolgármesterek Urak,

Alulírott Vida Ottilia, mintáz Utcai Csellengők Állatvédelmi Egyesület (2600 Vác, Vám u. 12. IX/57; 
adószám: 19303356-1-13) elnöke, támogatást szeretnénk elnyerni Vác Város Önkormányzatától 
a városban élő kóbor macskák ivartalanítására, illetve _ a szociálisan rászoruló 
macska tulajdonosok macskáinak ivartalanítási hozzájárulására vonatkozóan.

Egyesületünk célja, hogy a városban minél kevesebb legyen a kóborállomány.

A 2025-es évben már több mint 50 macskát ivartalanítottunk, és több kolóniáról van tudomásunk, 
ahol a munkák elengedhetetlen, hiszen a létszám egy év alatt is akár a duplájára tud nőni.

A 2024-es évben az Egyesület sikeresen pályázott, és az akkor elnyert 300.000,- Ft-os pályázati 
összeget több mint 20 macska ivartalanításához tudtuk felhasználni, éves szinten pedig több mint 
100 macska ivartalanítását végeztük el.

A munkánkra évről évre nagy szükség van, egyre többen keresnek meg minket magánszemélyek 
és cégek, intézmények egyaránt, és mi magunk is igyekszünk nyitott szemmel járni a Városban.

A legutolsó „kampányunk, a Váci Strand környékén lévő kóborállomány szinten tartása 
volt. Aminek eredményeként 11 macskát fogtunk be, és ivartalanítottunk. Ezek közül 5 
nőstény, vemhes macska volt. Ha csak 3 kiscicával számolunk, akkor minimum 15 beteg. 
utcai kóbor kiscicával kevesebb szaladgál most Vác Belvárosának egyik központi területén.

(csak ez a projektünk több mint 200,000,- Ft-ba került)

Az új projektünk a Káptalan utca - Zichy utca környéke. A PIVAR IGNÁC Tagintézmény 
igazgatójával egyeztetve, elkezdjük a befogásokat, és ivartalanítások, mivel a környéken 
annyira elterjedt a kóborállomány, hogy a sérült gyerekeket a belső udvarra sem tudják 
kiengedni.

Munkánk fontosságát úgy gondoljuk, hogy a korábbi Önkormányzati Testületi Ülés nem 
megfelelően mérte fel. Nagyon sok helyen olvasunk olyan híreket, ahol maga az Önkormányzat 
hirdet városi szinten ivartalanítási akciót. Álmunk, hogy egyszer erre itt is lesz lehetőség, addig 
viszont kérjük az Önkormányzat támogatását, hogy munkánkat még hatékonyabban végezhessük.

A befogásokat, csapdák kihelyezését, az állatorvoshoz szállítást mind saját autóval, munkaidőn 
kívül, vagy a kötetlen munkaidőnek köszönhetően munkaidőben végezzük, teljes ingyen.



Évek óta a Kedvencdoktor Állatorvosi Rendelővel (Vác, Radnóti Miklós u. 2) dolgozunk együtt, és 
nem is tudunk elég hálásak lenni azért hogy minden ötletünket, akciónkat támogatják, és a lehető 
legrugalmasan állnak akár az időpontok foglalása, akár a számlák ütemezése kapcsán.

Idei költségvetésünkben újra tervezünk a Vác Város Önkormányzat támogatási programján 
elnyert összegre, így kérjük, hogy munkánkat ebben az évben Bruttó 300.000,- Ft-os ivartalanítási 
keretösszeggel támogassák.

Bízva kérelmünk pozitív elbírálásában,

Vác, 2025.05.25

Maradok Tisztelettel,

Vida Ottilia Utcai Csellengők Állatvédelmi Egyesület - Ügyvezető Elnök



Matkovich Ilona polgármester asszony 

Kiss Zsolt alpolgármester úr

Tárgy: Sportegyesületi támogatási kérelem

DUNAKANYAR TRIATLON KLUB SE
2600 VÁC. NYÁR U. 9. 

ADÓSZÁM: 19373490-1-13
BSZ.:1O4OUO3-5O527O9O-8572IOO9—--- ===__---- a

POLGÁRMESTER

r’ 'im: Határidő:

Tisztelt Polgármester Asszony, Tisztelt Alpolgármester Úr!

A Dunakanyar Triatlon Klub Sportegyesület támogatási kéréssel fordul Önökhöz.

Egyesületünk jelenleg 42 utánpótláskorú és 17 felnőtt tanítvánnyal / klubtaggal rendelkezik. 
Az elmúlt évben a 46 utánpótlásnevelö egyesületből a Magyar Triatlon Szövetség ranglistáján 
a 13. helyen végeztünk. Van magyar ifjúsági válogatott versenyzőnk és korosztályos 
többszörös magyar bajnokunk is. Az egyesület 3 edzője munka és család mellett tart 
edzéseket a gyerekeknek minden nap, számukra ez szenvedély, nem megélhetési forrás.

Sajnos a triatlon nem TAO sport, támogatást csak az elért eredmények után kapunk a Magyar 
Triatlon Szövetségtől, amely a tavalyi évben 1,2 millió forint volt. Ez lényegében 3-4 havi 
uszodai sávbérlet kifizetésére elegendő. Ezen kívül az egyéb költségeinket (verseny nevezési 
díjak, licencek, MTSZ tagdíj, SOSZ tagdíj, téli terembérlet, stb..) a tagdíjak fedezik, amelyet 
próbálunk olyan alacsonyan tartani, hogy ne legyen teher ez a szülők számára, és a kevésbé 
tehetős családok gyerekei számára is elérhetővé tudjuk tenni ezt a sportot. A 2024-es évben 7 
millió forintból gazdálkodtunk. Ez más utánpótlás nevelő egyesületeknél egy havi 
költségvetésnek felel meg.

Mindent megteszünk annak érdekében, hogy a legjobb feltételeket megteremtsük a 
gyerekeknek. Közel 30 céget, vállalkozót kerestünk fel tavaly év végén, amelynek 
köszönhetően sikerült 3 millió forint támogatást kaptunk, amiből 42 gyerek egyesületi pólót, 
melegítőt és bringást mezt kapott.

Idén július végén szeretnénk az egész csapatot 1 hét edzőtáborba vinni Fadd-Domboriba, 
hogy egy héten keresztül minőségi edzésekkel tudjunk készülni a triatlon országos 
bajnokságra, amely augusztus első hétvégéjén lesz Pécsen.

Azonban ennek költségei elég magasak, aminek egy részét próbáljuk előteremteni, de ebben 
elég korlátozottak a lehetőségeink.

Ezen célunkhoz szeretnénk kérni 1 millió forint támogatást Önöktől, hogy a tábor 
költségeinek egy részét át tudja az egyesület vállalni, ezzel támogatva a gyerekeket, és főleg 
azokat a szülőket, akik ezt az egy hetes tábort nem tudják megfinanszírozni gyereküknek.

Bízva pozitív elbírálásukban, tisztelettel:

Vác, 2025. május 26.

Dunakanyar Triatlon Klub Sportegyesület 

elnök
Dunakanyar Triatlon Klub SE

2600 Vác, Nyár u. 9.
Adószám: 19373490-1-13

Bsz.: 10401103-50527090-35721009



Vác Polgármestere

Feladó: 
Küldve: 
Címzett: 
Tárgy:

WEC <wec@evezosclub.hu> 
hétfő 2025. május 26 16:05 
Vác Polgármestere 
Kérelem

Nyomon követés jelölője:
Elintézendő

Jelölő állapota: Megjelölt

Tisztelt Önkormányzat!
Tisztelt Polgármester Asszony!

Mint közismert a VVEC stég lejárója évek óta igen rossz állapotban van, amin ráadásul a tavalyi árvíz még 
sokat rontott.
Érzékelve a balesetveszélyt, ami nemcsak a mi gyerekeinkre vonatkozik, hiszen igen sok váci nem egyesületi 
tag is használja lejárónkat és stégünket, talán erőn felül is kísérletet tettünk a sólya felújítására.
Nem is a teljes felújításra, hanem legalább a balesetveszély megszüntetésére.
Az előkészítő fázisban közadakozást hirdettünk, több kivitelező és tervező cégtől is kértünk és kaptunk 
segítséget, tagságunk köréből is többen, lehetőségükhöz mérten hozzájárultak a munkálatok elvégzéséhez. 
A munkák megkezdésekor úgy gondoltuk, hogy a kapott segítséggel és az egyesület költségvetésében 
mindent alárendelve a feladat megoldásának megbirkózunk a problémával.
Azonban a munka első fázisában, a bontási munkafázisban kiderült, hogy jóval súlyosabb a probléma.
A sólya épnek hitt északi oldala a beomlott résztől eltakarva a levegőben lógott, szemmel láthatóan bomlás 
közeli állapotban.
Ezen előzmények miatt tervezett költségvetésünk is összeomlott, kiderült, hogy saját erőből nem tudjuk 
befejezni a minimális helyreállítást sem.
Tisztelt Önkormányzat, kérjük, hogy amennyiben lehetséges segítsenek ki a hiányzó összeggel, hogy 
működésünket a továbbiakban is tudjuk normális körülmények között folytatni, valamint azok a váci lakosok, 
akik használják a lejárónkat balesetmentesen használhassák azt. Számításaink szerint a munka befejezésére 
a hiányzó összeg 1.200.000.- forint.

Megértésüket és esetleges segítségüket köszönve: 
Dr. Fekete Károly
VVEC elnök



Sas Ferencné

Feladó:
Küldve: 
Címzett:
Tárgy:

Vác Polgármestere 
szerda 2025. június 4 10:25 
Sas Ferencné
FW: Támogatás

From: Gáborné Nagy
Sent: Tuesday, June 3, 2025 1:39 PM
To: Vác Polgármestere <polgarmester@varoshaza.vac.hu>; Kiss Zsolt Vác Alpolgármestere 
<alpolgarmesterl@varoshaza.vac.hu>
Subject: Támogatás

Tisztelt Polgármester asszony!

Alulírott Nagy Gáborné (szül:
\nyja neve; _ ) Azért fordultam Önhöz,

mert gyermekemnek, Nagy Viktória Emmának(szül anyja neve. Vác
i ), a Taze TSE versenyzőjének lehetősége adódott az Athéni

világbajnokságon részt venni. A világbajnokság részvételi díja sajnos nem túl olcsó, összes 
költségünk nagyjából 300.000 Ft lesz. Abban szeretném kérni a segítségét, ha lehetséges, hogy 
gyermekemet támogassák ebben. A versenyen résztvevők Vác városát képviselnék, illetve az 
eredményekről,versenyről videó és kép is készül, amit az önkormányzat, illetve a helyi média 
felhasználhat. Minden támogatásnak nagyon örülnénk, ha esetleg lehetséges, akkor 40-50ezer Ft is 
már hatalmas segítség lenne, de ha kevesebb, azt is hálásan köszönjük.
Hálás köszönettel :Nagy Gáborné


